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Folketingets Energipolitiske Udvalg
Christiansborg 
1240 København K

Energipolitisk Udvalg har i brev af 30. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
51 alm. del, stillet efter ønske fra Ole Hækkerup (S), som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål 51:

”Kan ministeren bekræfte, at en udbudsmodel til øget anvendelse af halm i energi-
produktionen, som beskrevet i Jyllands-Posten den 9. november 2010, vil medføre 
en ekstra regning, og at denne i givet fald vil skulle betales af el- og/eller varmekun-
derne?”

Svar:

Vedvarende energi i elproduktionen finansieres delvist af elforbrugerne gennem 
PSO-tillæg. Det gælder såvel træpiller og halm som sol og vind. Der er ikke truffet 
beslutning om et halmudbud, eller hvordan det i givet fald vil skulle finansieres. 

Med venlig hilsen

Lykke Friis
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